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Schriftelijke vragen 
 

ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 

burgemeester. 

 

Fractie: Partij Voor de Vrijheid Twenterand 
 

Onderwerp: Kwestie familie S. Vriezenveen 
 

Datum: 28 maart 2019 
 

Beantwoording: schriftelijk 

 

 

 

Is er sprake van algemeen beleid wanneer inwoners een groenstrook willen kopen 

van de gemeente? Zo ja, wat is dan het beleid? Zo nee, waarom is er geen 

algemeen beleid bij dit soort verzoeken? 

 

 

De “Nota Beleid verkoop openbaar groen 2016” geeft het algemene beleid bij 

verkoop openbaar groen. Op de daarbij door het college vastgestelde 

uitgiftekaart is aangegeven in welke situaties openbaar groen in ieder geval 

niet voor verkoop in aanmerking komt. Indien er aanleiding is om van het 

beleid af te wijken of als er zaken zijn waarin het beleid niet voorziet, beslist 

het college. 

 
 

Bent u bereid om een afspraak te maken met de familie S.? Zo ja, wanneer gaat u dit 

doen? Zo nee, waarom niet? 

 

 

Wij zijn bereid om in gesprek te gaan en ons beleid bij verkoop openbaar groen 

toe te lichten. Dit gesprek is inmiddels gepland. 

 
 

Bent u bereid om te inventariseren of de buren van de heer S. dit ook willen? Speelt 

dit een rol om te komen tot een eventuele verkoop? Met andere woorden: wanneer 

meer mensen dit willen, is dan de kans groter dat besloten wordt de groenstrook te 

verkopen? 

 

 

De hier betreffende strook is en blijft functioneel groen en wordt volgens het 

huidige beleid alleen bij zwaar wegende redenen verkocht. Daar is hier, zoals 

de situatie wordt geschetst, geen sprake van.  
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Wat zijn de redenen van de gemeente om deze strook niet te verkopen? Is de 

gemeente bereid om deze groenstrook wel te verkopen? Onder welke voorwaarden 

is de gemeente hiertoe bereid? 

 

 

Deze groenstructuur is onderdeel van de groenstructuur die loopt vanaf het 

parkje aan De Koolmees/De Roodstaart naar de rand van het dorp. Deze 

structuur is zodanig van belang voor de begeleiding van groen de wijk in, dat 

deze niet verkocht kan worden. Verder wordt deze strook door veel bewoners 

gebruikt als wandelroute, bij verkoop wordt deze wandelroute minder 

aantrekkelijk om te wandelen.  

 
 

Klopt het dat het bij andere inwoners in deze straat wel is gelukt om groen te kopen 

van de gemeente? Zo ja, waarom toen wel? En klopt het dat dit ook is gebeurd bij 

een inwoner achter de woning van de heer S.? Waarom toen wel? 

 

Voor de “Nota Beleid verkoop openbaar groen 2016” is er inderdaad openbaar 

groen volgens het oude beleid verkocht. 
 

 

Zo ja, kunt u zich dan voorstellen dat deze willekeur niet bevorderlijk is voor het 

vertrouwen van inwoners het plaatselijke bestuur?  Zo nee, waarom niet? 

 

 

Door verandering van inzicht kunnen regels veranderd worden. Daarvoor heeft 

de “Nota Verkoop openbaar groen 2016” volgens de inspraakverordening 

Twenterand gepubliceerd en ter inzage gelegen. Vervolgens is de raad 

gevraagd wensen en bedenkingen te uiten en het oude beleid in te trekken. 

Daarmee heeft de raad ingestemd met deze nota. Ook de wijziging van de 

uitgiftekaart voor verkoop openbaar voor in dit geval de kern Vriezenveen heeft 

voor een ieder ter inzage gelegen.   

 
 

Is er binnen de termijn van het beantwoorden van deze vragen, te weten maximaal 4 

weken, al actie ondernomen? Zo ja, wilt u de eventuele vorderingen dan ook 

meenemen in de beantwoording van deze vragen? 

 

 

Hier wordt aangesloten bij de beantwoording van vraag 2.   
 


